

CABINET, COVE & DISPLAY • ARMOIRE, GORGE ET PRÉSENTOIR

THREE GANG OUTDOOR LED STEP LIGHT

BOÎTE TROIS INTERRUPTEUR POUR LUMIÈRE DEL D'ESCALIER EXTÉRIEUR

OSL3030

IMPORTANT:

- Read all instructions before installing fixtures. Retain for future reference.
- When selecting a device box, make sure that there is at least 1½" clearance inside the device box, free of any interference with grounding screws and wiring.
- Make sure there is sufficient space behind the fixture for hardwire connections.

SAFETY: For your safety, this fixture must be wired in accordance to local electrical codes and ordinances. As hardwiring is required, all work should be done by a qualified electrician.

WARNING: Make certain power is OFF from the electrical panel before starting installation or attempting any maintenance.

NOTES: Mounting orientation depends on accessory face plate used and the desired light direction.

PACKAGE INCLUDES:

- 1 × Outdoor LED step light
- 2 × Gaskets
- Mounting hardware

TOOLS REQUIRED:

- Screw driver
- Wiring Nuts

ASSEMBLY INSTRUCTIONS:

1. Open packaging and place all components onto a clean surface.
2. Turn power OFF from the electrical panel before starting installation.
3. Determine appropriate gasket to use with device box. Gasket with groove is used for surface mount die cast device boxes with mounting pillars inside. For all other applications, use the flat gasket. No gasket required for indoor installation.
4. For flat gasket (Fig.1), place gasket against the back of the step light. For grooved gasket (Fig.2), place gasket around the edge of the device box with the edge inserted tightly into the groove.
5. Connect the green wire from supply cable into the grounding terminal in the device box. Connect white wire of cable to white wire of step light. Connect black wire of cable to black wire of step light. Make sure there are no exposed strands of wire.
6. Place all wiring and connection in device box.
7. Place step light onto the device box and secure with appropriate screws. Make sure to secure using the mounting holes aligned with used gasket and device box mounting holes.

FACE PLATE ACCESSORY:

1. Place the face plate onto the step light.
2. Secure in place using supplied mounting screws.

IMPORTANT :

- Lisez toutes les instructions avant d'installer les appareils. Conserver pour référence à la future.
- Lorsque vous sélectionnez la boîte d'appareil, assurez-vous qu'il y ait au moins 1½ po de dégagement dans la boîte, libre de toute interférence avec vis de mise à la terre et câblage.
- Assurez-vous qu'il y a suffisamment d'espace derrière l'appareil pour les connexions câblées.

SÉCURITÉ : Pour votre sécurité, cet appareil doit être câblé selon les codes et règlements de votre local électrique. Comme le câblage est nécessaire, tout travail doit être effectué par un électricien qualifié.

AVERTISSEMENT : Assurez-vous que le courant est coupé à partir du panneau électrique avant de commencer l'installation ou de l'entretien.

NOTES : Position de montage dépend de l'accessoire façade utilisé et la direction de la lumière souhaitée.

INCLUS :

- 1 × Lumière d'escalier extérieur DEL
- 2 × Joints
- Accessoires de montage

OUTILS NÉCESSAIRES :

- Tournevis
- Ecrou de câblage

INSTRUCTIONS DE MONTAGE :

1. Ouvrez l'emballage et placez toutes les pièces sur une surface propre.
2. Coupez l'électricité du panneau électrique avant de commencer l'installation.
3. Déterminez quelle joint d'utiliser avec la boîte d'appareil. Joint avec rainure est pour l'utilisation des boîtes l'appareil avec des piliers de fixation à l'intérieur. Pour toutes autres applications, utiliser le joint plat. Pas de joint requis pour l'installation intérieure.
4. Pour joint plat (Fig.1), placez le joint à l'arrière de la lumière. Pour le joint à rainure (Fig.2), placez le joint autour du bord de la boîte, insérer fermement dans la rainure.
5. Connectez le fil vert du câble d'alimentation dans la borne de mise à la terre dans la boîte de l'appareil. Connectez le fil blanc du câble au fil blanc de la lumière. Connectez le fil noir du câble au fil noir de la lumière. Assurez-vous qu'il n'y a pas de fil exposés.
6. Placez tout le câblage et la connexion dans la boîte de l'appareil.
7. Placez la lumière d'escalier sur la boîte de l'appareil et fixer avec les vis appropriées. Assurez-vous d'aligner les trous de fixation avec le joint utilisé et la boîte de l'appareil pour le montage.

ACCESSOIRES DE FAÇADE :

1. Placer façade sur la lumière de l'escalier.
2. Fixez en place en utilisant les vis de montage fourni.

